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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem érzik, hogy komoly gond van a 
gyógypedagógiai ellátással?" 

Évek óta küzd a hazai gyógypedagógia rendszere a szakemberek hiányával. Tavalyi adatok szerint 
is több mint 3000-4000 különböző szakterületű gyógypedagógus hiányzik a biztonságos ellátáshoz. 
Ha az állami keretek között nem jutnak hozzá, akkor a szegényebb anyagi körülmények között élő 
családok számára sokszor igen súlyos problémát jelent a megfelelő fejlesztés megszerzése 
gyermekeik számára. Ehhez kapcsolódva kérdezem:
1. Hogyan kívánja biztosítani a megfelelő ellátást a kormányzat, mikor sok esetben még a 
szakvéleményezések időtartama is több hónapba telik a szakemberek hiánya miatt?
2. Szükségesnek látják-e az intézményi rendszer bővítését országosan, de legfőképp vidéken a 
megfelelő ellátás tekintetében? Konkrét számokra lebontva, ezt milyen mértékben képzelik el a 
ciklus végéig?
3. Miként támogatják az utazás költségeit, ha helyben nincs olyan intézmény, szakember, amivel 
megoldható a gyermek fejlesztése? 


